
Geachte Raadsleden,  

 

Allereerst wil ik namens alle tennisverenigingen van Overbetuwe mijn felicitaties overbrengen aan 

het nieuwe college. Een nieuwe periode is aangebroken. 

Als woordvoerder van alle tennisverenigingen wil ik graag het volgende onder uw aandacht brengen. 

Een nieuw college wil vaak zeggen ook een nieuwe manier van zaken aanpakken en prioriteit stelling. 

Met belangstelling hebben wij dan ook het programma Overbetuwse Lente gelezen. 

U geeft hierin aan vanuit welke visie u wilt gaan werken de komende Raadsperiode en waar de 

accenten liggen. 

Verheugd zijn wij dan ook te lezen dat er onder andere aandacht is voor de jeugd om meer deel te 

nemen aan sportactiviteiten, mensen met een beperking deel te laten nemen aan sport en duurzame 

energie! 

Zomaar 3 voorbeelden die wij als tennisverenigingen Overbetuwe ook hoog in het vaandel hebben 

staan. 

Dat brengt ons direct op het volgende. Zoals ook u een toekomstvisie heeft, hebben wij deze ook. U 

weet ongetwijfeld allemaal dat de  tennisverenigingen Overbetuwe geprivatiseerd zijn. Dat wil 

zeggen dat wij zelf zorg dragen voor aanleg en onderhoud van onze banen, bouw, verbouw en 

onderhoud van ons clubgebouw en voor de verlichting zorgen. Dit in tegenstelling tot de overige 

buitensportverenigingen te weten de voetbalverenigingen en de hockeyclub. 

Tennisbaanverlichting is een redelijk grote kostenpost voor de vereniging. De laatste jaren is de 

zogenaamde LED verlichting in opmars. 

Duurzaam qua energieverbruik, een beter zicht op de baan, en een betere lichtregulatie op en naast 

de baan. 

Tot op heden erg kostbaar in aanschaf en de kinderziektes zijn er nog niet helemaal uit. 

Wel hebben wij gezamenlijk een visie ontwikkelt om over, zeg 3 jaar, over te gaan op deze LED 

verlichting. Gezamenlijke inkoop geeft een betere inkoopprijs! 

Terugkomende op het programma Overbetuwse Lente sluit uw visie mooi aan bij onze visie. 

Waar wij als verenigingen tijdens de vorige Raadsperiode, zeer verheugd over waren, was de 

invoering van het Fonds Maatschappelijke Voorzieningen en denken vanuit een kantelingsgedachte. 

Verantwoordelijkheid houden bij organisaties en verenigingen, met het meedenken en wellicht een 

bijdrage vanuit de gemeente. 

We hopen dat u deze gang van zaken ook nu meeneemt in deze Raadsperiode. 

Wij willen en zullen als tennisverenigingen onze eigen verantwoordelijkheid houden en nemen, maar 

gelet op uw visie ook op een beroep doen op een bijdrage vanuit de gemeente voor aanschaf LED 

verlichting. 

Graag willen wij u hierbij dan ook uitnodigen om verder hierover met ons in gesprek te gaan. 

Voor nu een prettige voortzetting van uw vergaderavond en dank voor uw aandacht. 

 


